
HÄMEENKYRÖN NUORISOVALTUUSTO

Yleiskokous

9.5.2023

Aika 9.5.2023 klo 17:00

Paikka Monitoimitalo Silta, Sininen luokka

Läsnä:

(x) Pipsa Pääskynkivi

(x) Vilja Martikainen

(x) Katariina Hätönen, saapui ajassa 17:13

() Joonas Salonen

(x) Aaro Kulmala, saapui ajassa 17:04

(x) Jesse Putkonen

(x) Viljo Paavola

(x) Essi Kyröjoki

(x) Leevi Mäensivu

(x) Jonne Ahola

() Anu Hänninen, nuoriso-ohjaaja

(x) Kaisa Honkala, nuoriso-ohjaaja, nuorisopalveluiden esihenkilö

() Tuija Soukko, nuoriso-ohjaaja

(x) Jannie Laine, vieras

1. Kokouksen avaus



Puheenjohtaja Viljo Paavola avasi kokouksen ajassa 17:03.

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Todettiin kokous laillisesti kokoon kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi tehdyin muutoksin.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Jesse ja Essi .

5. Ajankohtaiset asiat

5.1 Puheenjohtajan ilmoitusasiat

Puheenjohtaja ei ilmoittele.

5.2 Nuoriso-ohjaajan katsaus

Keskustelimme tulevista tapaamisista ja tapahtumista.

5.3 Tellonym-viestit ja muu palaute

Ei

6. Edustustehtävät

5.1 Kunnanvaltuusto

Esa Järvenpään valtuustoaloite tapahtuma-, liikunta- ja moottoriurheilualueesta.

Asia menee seuraavaksi suunnitteluun. Hyvinvointiraportti, johon olimme jo



aiemmin antaneet kommentteja, esiteltiin. Hämeenkyrön nuorien mielestä

huumeita on helppoa saada Hämeenkyröstä, verrattuna muiden kuntien nuorten

kokemuksiin. Kokouksessa puhuttiin myös siitä, että nuorten

liikuntamahdollisuuksia pitäisi ja tehdä niistä helpommin saavutettavia. Voisimme

mainostaa somessa Next Level -kuntosalia, jossa kuukausikortin hintaa on

alennettu.

5.2 Sivistyslautakunta

Varhaiskasvatuksessa ollaan otettu käyttöön uusi järjestelmä. Käytiin läpi uusia

oppilaskuljetusperiaatteita, jotka muuttuivat nyt Tuomi Logistiikan myötä.

Liikunan kunnan avustuksiin lisättiin hakuaikaa. Koskilinnan liikuntapuistoon tulee

lisä

5.3 Elinympäristölautakunta

Ei mitään meitä koskevaa.

5.4 Alueellinen nuorisovaltuusto

Ei mitään tärkeää tiedotettavaa.

7. Nuorisofoorumin läpikäynti

Käytiin nuorisofoorumin tapahtumia läpi. Saimme paljon hyvää palautetta.

Kunnanjohtajan pitämä puhe oli erittäin hyvä. Kävi ilmi, että Vaikuta! -päivästä

tehdään koonti hallitukselle joka vuosi.

8. Menettely toimintasäännön kanssa

Nuorisofoorumissa ohjaajalle tuli muiden ohjaajien keskustelun pohjalta tullut

käytäntö harkintaan, jossa jäsenet hakisivat uudestaan aina kauden alussa.

9. Jäsenmuutokset



Aaro Kulmala on jättämässä nuvatoiminnan. Jannie Laine on vakavasti

harkitsemassa nuorisovaltuustoon liittymistä.

10. Aktiivipäivät PRO 5.5. ja 17.5.

Aiheena EU.

11. Lausuntopyyntöön vastaaminen

Emme aikataulusyistä kommentoi asemakaavaa.

12. Osallistava budjetointi

Lukion elinvoimaisuuteen panostaminen

Julkinen liikenne

Hinkutavoitteisiin panostaminen

- Aurinkopaneelit Yhteiskoulun katolle. Voimme kysyä asiasta

- Sähkötolpat / lämmitystolpat

Kouluterveystyöntekijöiden paikallaoloon panostaminen. Psykiatrinen

sairaanhoitaja on sidottu liian moneen paikkaan ja jonot ovat saatavuuteen nähden

liian suuret.

Mietimme elokuun kokouksessa asian tarkemmin.

13. Toimintakertomuksen päivittäminen

Päivitimme toimintasuunnitelman tammi-toukokuun väliseltä ajalta.

14. Nuvakarkit

Siirrämme asian asian elokuun kokoukseen ja mietimme samalla haalarimerkkejä.



15. Muut esille tulevat asiat

Ei muita esille tulevia asioita.

16. Seuraavan kokouksen ajankohdan sopiminen

Seuraava kokous on 13.6.2022 klo. 17:00 Monitoimitalo Silta, Sininen luokka.

Elokuun kokous järjestetään 14.8.

17. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19:13.

Allekirjoitukset

________________________________ ______________________________

Puheenjohtaja Sihteeri

________________________________ ______________________________

Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjantarkastaja




